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VERSLAG LEDENVERGADERING DINSDAG 20 februari 2024 
CONCEPT 
 
1. Opening.  

De voorzitter, Huib Clarisse, opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er 
zijn ongeveer 70 leden aanwezig.  

 
2. Ingekomen stukken. 

Twee leden hebben zich afgemeld voor de vergadering, te weten Ben Holtkamp 
en Wilma Dehing. Er zijn verder geen ingekomen stukken. 

 
3. Verslag ledenvergadering 21 februari 2023  

Het verslag wordt zonder vragen of opmerkingen door de vergadering 
goedgekeurd. 

 
4. Financieel verslag 2023. 

De penningmeester Frans Overdijk licht het overzicht van inkomsten en uitgaven 
en de balans 2023 toe. Er is over 2023 een klein tekort, maar het tekort is 
minder dan begroot en vormt geen probleem vanwege de reserves van Voet. Ook 
de kosten en de financiering van het archeologieboek worden toegelicht. De 
verwachting was dat er een tekort zou zijn vanwege gestegen kosten. Door een 
recente toezegging van een bijdrage door de Stichting Kasteeltuin is dat 
verwachte tekort opgeheven. 
Peter Otten wordt door de penningmeester bedankt voor zijn inzet om de 
administratie op orde te houden. 

 
5. Verslag kascommissie en decharge financieel beleid.  

De commissie bestaat dit jaar uit de heren Henk van Burken en Jack van Aken als 
vervanger, vanwege familieomstandigheden, van Jan Boiten. De kascommissie 
geeft aan dat de financiële stukken beoordeeld zijn en een correct beeld geven 
van bezittingen, schulden, baten en lasten. De kascommissie stelt aan de 
vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid. Onder applaus stemt de vergadering daarmee in. 
 
Als kascommissie voor 2023 worden de volgende leden benoemd: Huib van ’t 
Veer, Frans Heijnen en Harry van der Wardt. 
 

6. Jaarverslag en gevoerde beleid 2023 
Het jaarverslag en de in 2023 uitgevoerde activiteiten worden doorlopen. Er 
wordt stilgestaan bij de lezingen, de excursies, de films en ook bij de verschenen 
Voetnoten en het plaatjesboek.  
 
In de A.LV. 2023 was aangegeven dat het bestuur activiteiten voor jongeren 
wilde ontwikkelen. Het blijkt echter lastig om deze groep voor geschiedenis te 
interesseren waardoor geen specifieke activiteiten uitgevoerd zijn. 
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Huib Clarisse en Ineke de Weerdt worden bedankt voor hun initiërende en 
trekkende rol bij de realisatie van het plaatjesboek. Dit boek heeft veel positieve 
publiciteit en nieuwe leden voor Voet opgeleverd. 
 
Tanja Moody vertelt vervolgens over de website Culemborgtoen.nu: er staan 200 
artikelen over historisch Culemborg op en is daarmee vooral inhoudelijk boeiend. 
Er staan nog allerlei artikelen klaar, maar die moeten nog geredigeerd. Ook is er 
behoefte aan meer auteurs. Vrijwilligers kunnen zich melden. 
 
De voorzitter rond het jaarverslag vervolgens af en stelt de vergadering voor om 
akkoord te gaan met het gevoerde beleid. Dat wordt met applaus bevestigd. 
 
 

7. Beleid en activiteiten 2024 
Het beleid van 2023 wordt voorgezet in 2024. Er wordt weer een programma 
vastgesteld voor lezingen, excursies en films. Het Archeologieboek en een aantal 
Voetnoten zullen gepubliceerd worden.  
 
Voet beschikt over een groot aantal digitale foto’s van historische gebeurtenissen. 
Het doel is om dit foto’s te documenteren en toegankelijk te maken. Vrijwilligers 
worden opgeroepen zich te melden. 

 
Het voorgestelde beleid wordt door de vergadering onder applaus vastgesteld. 

 
8. Begroting 2024 

De penningmeester Frans Overdijk licht de begroting toe. Hij geeft aan dat de 
kosten voor 2024 naar verwachting iets hoger zullen zijn dan die in 2023. Ook de 
inkomsten zullen naar verwachting iets hoger liggen doordat het aantal leden 
toegenomen is. Voorgesteld wordt om de contributie gelijk te houden. Er wordt 
dan een licht negatief saldo verwacht. Gezien het vermogen van de vereniging is 
dat echter geen probleem.  

 
Gevraagd wordt of er een voorziening opgenomen is voor een mogelijk nieuwe 
tegenvaller in verband met te betalen beeldrechten. De penningmeester geeft aan 
dat een dergelijke voorziening niet is opgenomen omdat de kans erg klein geacht 
wordt. 
De begroting wordt vervolgens onder applaus goedgekeurd. 

 
9. Samenstelling bestuur  

Statutair aftredend en niet herkiesbaar is Michiel Bugter. De voorzitter dankt 
Michiel voor zijn inzet om de kwaliteit van de Voet publicaties naar het hoge 
niveau te brengen wat ze nu hebben. Binnen het bestuur neemt Huib Clarisse de 
portefeuille van Michiel over.  
 
Michiel kijkt terug op zijn aantreden, negen jaar geleden, in het bestuur. 
Bestuursleden verschenen toen nog in pak tijdens de A.L.V. Hij geeft aan het een 
eer gevonden te hebben om in het bestuur te zitten en deel uit te maken van een 
groep met passie voor historie. Hij geeft ook dat de bestuursvergaderingen altijd 
heel leuk waren en afgesloten werden met een goed glas wijn. Michiel blijft in 
ieder geval in 2024 als eindredacteur nog deel van de redactie. Michiel wenst de 
vereniging een mooie toekomst.  
 
Met een mooie fles en applaus wordt de waardering voor de grote bijdrage van 
Michiel aan Voet bekroond. 
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10. Afscheid van Yvonne Jakobs als redactielid 
Yvonne is al 40 jaar lid van Voet, is bestuurslid geweest maar was ook redactielid. 
In die rol heeft ze een bijdrage geleverd aan veel Voetnoten. Yvonne vindt het 
een moment om nu af te treden als redactielid.  De voorzitter bedankt haar 
namens de vereniging voor haar redactiewerk met een grote bos bloemen. 

 
 
11. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter sluit vervolgens de 
vergadering. 

 
 
 

Arjan van Heiningen, secretaris. 
18 maart 2023. 


